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Traverse Drives / Rolling Ring Drives 

 

 

无极调速   收线轴传给光杆一定转速，在不改变光杆转速的前提下，只需拨动刻度盘上的指示尖，即

可了随意调整 排线器在光杆轴线方向上往复运动的速度，可以设定从 0到最大节距值。  

瞬时换向  不需改变光杆的旋转方向，当活动臂碰轮撞到换向块时即可瞬时改变排线器的行走方向，换

向时间不＞1秒。 

高速工作  排线器在光 杆上直线运动速度可达 0.4 米/秒，从而满足了排线速度高，换向极频繁的场

合。  

释放装置  排线器均带 有释放装置，能满足在不停机的情况下，使排线器转环与光杆松开，手持排

线器可置其于光杆任意 位置，排线可以从端部开始工作。  

 
按照有关型号安装尺寸和设备的工艺要求，配制光杆、轨道、拉杆、撞块等附件，如图所示。  

光杆  表面硬度：HRC50° －60° ，外径公差：h6，直度＜0.1mm/m，长度：一般不应大于光杆直径的 20-30 倍，光杆两端

必须倒角 1×30°。  

收线盘与光杆的速比关系   一般情况下，光杆转速应低于收线盘转速，这样能提高光杆和排线器的寿命，推荐光杆与收线盘的

转速比为 1:1-1:5，粗线速比小，细线速比大，建议刻度指示尽量不使用“1”以下。  

光杆的转向   收线轴传给光杆的转向正、反均可，但换向臂的安装位置有区别，否则不能换向。面对刻度盘光杆向下旋转为正

转，活动臂的换向碰轮装在刻度盘位置的这边，如光杆向上旋转为反转，活动臂的换向碰轮必须朝机箱后边安装才能换向，产

品出厂时均按正转装配。可以根据客户要求，特殊安装。 

 

机器部件名称 

1.拨线筒   2.调线筒宽窄手柄    3.释放手柄  4.防尘圈    5.指示器     6.换向臂碰轮 

7.轨道轴承  8.平行轨道  9.光杆  10.调压螺盖  11.拉杆    12.碰块注：★轨道轴承偏心可调整 

A、 B 型系列排线器安装尺寸图 

代称 

数量 

A×B×C D E F G H I J K M S N 4-M 推力 N 重量 KG 行走节距 

GP15 型 92*52*66    14 38 16 24 48  40 32 4-M6 100 1.2 0.1-11 

GP20 型 111*68*85 215 30-60 25 14 40 18 35 60 50 70 40 4-M6 135 2.5 0.1-16 

GP30 型 135*85*105 215 30-60 25 14 42 20 55 70 50 70 60 4-M6 265 8.5 0.1-25 

GP40 型 160*101*129 240 32-77 32 17 50 22 60 85 65 76 70 4-M12 420 11.2 0.5-32 

安装说明  

LnstallationLnstruction 

四大优点  Four Advantages 



GP50 型 184*119*149 360 37-77 38 25 60 28 70 96 65 100 80 4-M12 700 33 1-40 

GP60 型 220*132*160 360 37-77 38 25 60 28 70 101 65 100 80 4-M12 1000 42 1.5-48 

 

节距调整   机箱在光杆上行走来回不均匀，主要是偏心轴与长方 

架的正反角度不等产生的，可调整偏心轴与长方架对称位置，松动刻度 

盘两边的固定螺丝，可进行左、右微动改变来回不均匀问题，铝合金壳 

需调整机箱后面偏心轴套来实现。 

保养   经常要保持光杆和换向机构上有一定的油膜，在拉丝机及有 

粉尘场合使用，每天应清理光杆和换向臂机构上的粉尘杂物，以提高光杆和整

机使用寿命和换向灵敏度。 

 

 

C 型系列排线器安装尺寸图 

型号尺寸 D1 D2 L1 L2 L3 L4 L5 L6 H1 H2 Md 健槽（宽*深） 

GP3-15 Ø 15 Ø 15 430 14 70  36  75 15 M8 5*2.5 

GP3-20 Ø 20 Ø 15 450 15 84  45 30 90 15 2M8 5*2.5 

GP3-30 Ø30 Ø 20 500 18 125 70 57 40 105 20 2-M8 6*3 

GP3-40 Ø 40 Ø 28 700 20 136 80 54 40 124 25 2-M12 8*4 

GP3-50 Ø 50 Ø 32 900 22 170 110 61 40 140 25 2-M12 10*5 

GP3-60 Ø 60 Ø 38 1200 75 170 110 78 40 160  2-M12 10*5 

 

排线器结构有三架和四架两种，四架推力比三架要大一倍。箱体有铝合金箱体和铸铁

箱体两种型号。 

 

 

 

 

 

 

 

 

产品简介 Product Brief Introduction 
Our company produces a wide range of Smooth Shaft (Rolling Rings) Traverse Drives with different types, 

which can meet various requirements of our customers. Among our products, the types PX15-PX30, with housings 

of Aluminum alloy, have 3-frame and 4-frame models respectively, the thrust force of the 4-frame model doubling 

that of the 3-frame one. GP40 and GP50 have two models, one with the Aluminum alloy housing and the other 

with the cast iron one. And PX60 is the cast iron housing. The housing made of cast iron have good rigidity and 

reliable positioning, being applicable to the applications which are under the severe environmental conditions 

and require large thrust force. 

     The Smooth Shaft (Rolling rings) Traverse Drives manufactured by us are characterized with a lot of features 

型号尺寸 最大节距 推力：N 重量:kg 

GP3-15 11 110 0.9 

GP3-20 16 160 1.6 

GP3-22 16 160 2 

GP3-25 25 260 3 

GP3-30 25 260 2.7 

GP3-40 32 420 11.2 

GP3-50 40 700 33 

GP3-60 48 1000 42 

型号尺寸 最大节

距 

推力：N 重量:kg 

GP4-15 11 200 1.5 

GP4-20 16 320 3 

GP4-30 25 520 3.7 

GP4-40 32 840 13 

GP4-50 40 1400 38 

GP4-60 48 2000 45 



such as the Step-less speed adjustment, the Instantaneous reversal, the Drive position adjustment just by means 

of the release lever, the Special treatment of the Smooth Shaft, the Traverse Drive being mounted with selected 

high performance bearings, and long service life. 

     We are committed to perfect after-sales services, timely supply fitting parts, and user support by eliminating their troubles. 

安装调试 Installation and Debugging 

Release Lever There are two positions, i.e. the working position “1” and the releasing position “0”. When the lever sits at the working position, the bearings above it are at the lifting position and apply 

pressure to the Smooth Shaft and so make the Traverse Drive generate the thrust force. When the lever sits at the Releasing position, the bearings above it are at the falling position and by pushing with 

hands you can make the Traverse Drive slide freely on the Smooth Shaft. Before install the Smooth Shaft, pull the Release Lever and check if the bearings can be moved up and down. 

Mounting the Smooth Shaft By putting the Release Lever at the released position “0” and adjusting the sheathes at the both sides of the Traverse Drive you can install the Shaft into the Traverse Drive, and 

then pull the Release Lever to the Working position”1”. 

Rotation Speed of Shaft The take-up bobbin speed shall be higher than the shaft speed of the traverse drive. The speed ratio available ranges from 5:1 to 1:1. If the wire size is small the ratio will be large 

and if the wire size is large the ratio will be small.  

Pitch Adjustment The scale values 1-10 on the dial are the adjustment range of pitches, and not the numeric value of pitch. The pitch is matched to the thickness of the wire/cable. When the Indicator is at 

the left of the Scale Dial, the Traverse Drive dwells on the shaft without any movement. In addition, the adjustment should not be made to the maximum pitch position. When adjustment is made the 

Indicator shall be disengaged completely from the Serrated Scale Dial. 

Mounting the Wire Guide Pulley/Roller When mounting the wire part special care should be taken not to turn the screw too deeply into the box, in order to avoid influence the normal working conditions 

of the internal mechanism. 

Traverse Travel Adjust the positions of two reversal end stops on the lead screw to make the travel match the position and length of the take-up bobbin. 

Main technical parameters of standard Rolling Ring Drives 

The Parameter List 

(Rolling Ring Drives) 

Model No: 
Linear Pitch 

mm/r 

Axial Thrust 

kg 

Weight 

kg 

GP3-15 1～11 11(110N)KG 1.2 

GP4-15 1～11 22(220N)KG 1.5 

GP3-20 1～16 16(160N)KG 2.5 

GP4-20 1～16 32(320N)KG 3 

GP3-22 1～16 16(160N)KG 2.5 

GP4-22 1～16 32(320N)KG 3 

GP3-25 1～25 26(260N)KG 3 

GP3-30 1～25 26(260N)KG 3 

GP4-30 1～25 52(520N)KG 3.7 

GP3-40 1～32 42(420N)KG 10 

GP4-40 1～32 84(840N)KG 13 

GP3-50 2～40 70(700N)KG 20 

GP4-50 2～40 140(1400N)KG 38 

GP3-60 2～48 100(1000N)KG 40 

GP4-60 2～48 200(2000N)KG 45 

The difference of Type A/TypeB/TypeC 

Type A series: One Rolling Ring Linear Drive 

Type B series: One Rolling Ring Linear Drive with Guide Rollers or Guide Wheel 

Type C series: One Rolling Ring Linear Drive with accessories,such as shaft,guide,wheel,bearing,steady 



 

 

 

  

Roller straightener 
校直器系列 Straightening machine series 

（1） 钢丝校直器系列 Steel wirestraightening series 

（2） 钢帘线校直器系列 Steel cord straightening machine series 

（3） 胎圈钢丝、胶管钢丝、切割丝校直器系列 Bead steel wire, hose steel wire, cutting wire straightener series 

（4） 钢丝绳校直器系列 Wire rope straightening series 

（5） 气保焊丝校直器系列 Gas shieldedwelding wire straightening machine series 

（6） 非标（特殊或专用）校直器 non-standard(Special or exclusive) straightening machine 

校直轮由轴承改制，合金辊套，硬质合金轮制成，按产品规格及客户要求配置。校直轮可以开 V槽，U槽和 R槽。 

The straightening roller is made of metal alloy, we can customize V groove, U groove and R groove according the 

demand of custom.  

产品型号 

Product model 

线材直径 mm 

Wire diameter 

辊轮数量 

Roller number 

辊轮直径 mm 

Roller diameter 

备注 

Note 

JZQ0.1-0.3/24.A.V 0.1-0.3 24 7   

JZQ0.3-0.5/34.A.V 0.3-0.5 34 12   

JZQ0.5-0.8/26.A.V 0.5-0.8 26 16   

JZQ0.8-2.0/18.B.V 0.8-2.0 26 23 可定做 14，18，22 轮 

JZQ2.0-4.0/18.A.V 2.0-4.0 18 30 可定做 14，22 轮 

JZQ4.0-7.0/18.A.V 4.0-7.0 18 44/50 可定做 10,14,22,26 轮 

JZQ7.0-12.0/18.A.V 7.0-12.0 18 47/70 可定做 10,14,22,26 轮 

JZQ12.0-20.0/18.A.V 12.0-20.0 18 70 可定做 10,14,22,26 轮 

JZQ0.8-4.0/5.A.V 0.8-4.0 5 23   

JZQ 4.0-10.0/5.A.V 4.0-10.0 5 42   

JZQ 4.0-10.0/18.B.V 4.0-10.0 18 42 可定做 10， 14， 22 轮 

JZQ 10-20/18.B.V 10.0-20.0 18 70 可定做 10， 14， 22 轮 

校直器型号及适用线材范围 Straightening Model and Wire Diameter 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

bar,etc 

 

型号：JZQ0.1-0.3/24.A.V 

范围：适用于 0.1-0.3 金属材质 

尺寸：长 220×宽 120×高 120mm 

直径：7mm槽型：V型重量：3KG 

 

 

型号：JZQ2.0-4.0/18.A.V 

范围：适用于 2.0-4.0 金属材质 

 

型    号：JZQ0.8-2.0/26.A.V 

 

型    号：JZQ 4.0-10.0/18.B.V 

校直范围：适用于 4.0-10.0 空心材质 

校直范围：适用于 4.0-6.0 实心线材 

 

型    号：JZQ 0.8-2.0/14.B.V 

校直范围：适用于 0.8-2.0 金属材质 

尺寸：长 130×宽 76×高 23mm 

直径：23mm 槽型：V、U型 重量：10KG 

辊轮数量：7 轮、5 轮、9 轮、13 轮、14 轮 

 

 
型    号：JZQ 0.5-0.8/26.A.V 

校直范围：适用于 0.5-0.8 金属材质 

尺寸：长 610×宽 90×高 90mm 

直径：16mm 槽型：V、U型 重量：10KG 

辊轮数量：26 轮，13 轮 

 



 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

线材全自动调直切断机 Automatic wire Straightening and Cutting Machine 

设备特点 Characteristics  of the equipment 

A、 调直装置与送线切断装置各自电机传动，互不干涉，前后两组送线机构可保证送线平稳，并确保机器

的平衡性。 

B、 可选用铸铁、合金、塑料王调直块，适用于镀锌线、粉抽线、水抽线及不锈钢线，可保证线表面无伤

痕。 

C、 下料长度可任意调节，误差小，配合高硬度的上下切刀，使切口更好。 

D、 机壳采用高强度优级钢板，结构设计原始于日本。 

E、 可选用微电脑控制系统，本系统具有正常工作指示灯，机器故障停机报警功能，手动、自动操作功能、产量到达自动停机功能、产量预置显示功能、数字显示计数功

能、多种规格记忆功能。 

F、 调直轴采用 45#钢一体成型，美观耐用，不变形、不断裂。并经过高精度的车、铣等机加工工序，确保了此调直轴的平衡性、同心度。 

G、 压线轮采用优级模具钢材，同时进行高精度车、铣、磨、线切割，同时进行高温真空热处理，保障了产品的平衡行、同心度，且加强了压线轮耐磨及强度，从而增强

了压线轮的寿命。 

H、 具有手压给油助力装置，对机器各部分用油更方便。 

标准型调直切断机主要技术参数 

Main technical parameters of standard straightening and cutting machine 

产品型号 

Product model 

线径 

Wire diameter(mm) 

标准定尺 

Standard 

length(mm) 

调直速度 

Straightening 

Speed(m/min) 

电机功率 

Motor 

power(kw) 

整机重量 

Weight(kg) 

外形尺寸 

Dimensions(mm) 

TZ0.5-1.0 Ø0.5-1.0 300 18 1.5 68 700*260*600 

TZ1.0-2.5 ø1.0-2.5 800 18 0.75/0.75 120 1300*290*860 

TZ2.5-5.0 Ø2.5-5.0 2000 18-25 0.75/1.5 260 1350*420*1175 

TZ5.0-9.0 Ø5.0-9.0 2000 18-25 1.5/5.5 400 1800*540*1200 

TZ9.0-12.0 Ø9.0-12.0 2000 18-25 2.2/7.5 500 1670*470*1350 

TZ12-16 Ø12-16 3000 18-25 4/11 800 2800*600*1500 

BT2/20 2/20 2000 18-25 5.5 480 3090*500*1200 

标准型调直机切断机主要技术参数 

Main technical parameters of standard straightening and cutting machine 

设备特点 Characteristics of the equipment 

A. The straightening device and feed line cutting device are independently driven by their own motor. The feeding mechanisms in the front and back can ensure smooth feeding of 

lines and balance of the machine. 

B. The cast iron, alloy or plastic straightening block is available to galvanized wire, powder pumping line, water pumping line and stainless steel wire, to ensure no scars on the 



surface. 

C. The cutting length can be arbitrarily adjusted with small error, to match the high hardness upper and lower cutters and then ensure smooth cutters. 

D. The case is made of superior high-strength steel plates with the original design in Japan. 

E. The microcomputer control system can be used since it has normal working indicator, machine fault stop alarm, manual/automatic operation function, automatic stop for extra 

output, preset output display function, digital counting and various specification memory function. 

F. The straightening shaft is integrally formed with 45# steel, and is beautiful and durable without deformation and fracture. After high-precision turning, milling and other 

machining processes, the straightening shaft has balance and concentricity. 

G. The line pressing roller is made of high quality die steel and is provided with high-precision turning, milling, grinding and line cutting, as well as high-temperature vacuum heat 

treatment, to ensure the balance and concentricity of the product, straighten the abrasion resistance and strength of the line pressing roller, and thus prolong the life of the line 

pressing roller. 

H. With the power assisting device to feed oil by hand, the oil can be conveniently provided for all the parts of the machine.  

适用范围 Adaptation 

普通铁线、弹簧钢、水抽线、粉抽线、碳钢线、不锈钢线、铜线等有色金属线进行调直切断。广泛用于网 

片行业、置物架、仓储笼、商场购物手车、电镀挂具、铁线工艺制品、灯饰、弹簧等行业。 

Scope: It is suitable for ordinary iron wire, spring steel, water pumping line, powder pumping line, carbon steel wire, 

stainless steel wire, copper and other non-ferrous metal wire for straightening and cutting. It is widely used in the mesh 

industry, commodity shelf, storage cage, shopping handcart, plating hangers, iron wire products, lighting, spring and other 

industries.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Automatic traction straightening machine 

 
参数： 



  1.  辊轮数量：26 辊  

1. 操作方式：带手柄控制整体开合，且有一排轮子是可以单独调节。 

2. 辊轮直径：外径 70 

3. 牵引方式：采用三组牵引轮 3 个主动轮，3 个被动轮 

4. 校直范围：1）实心线材适用于 6-12mm.  2)  空心管材适用于 4-25mm。 

Parameter: 

1. The roller quantity:26 rollers 

2. Operation method: A control  handle can open to control the integral 

opening and closingand a row of wheels can be adjusted individually 

3. The diameter of the roller:70mm 

4. Traction methods: With 3 groups Traction which has 3 active rollers and 

3 driven rollers 

5. Straightening range:  (1)6-12mm Solid materia (2) 4-25mm hollow tubes 

 

 

 
Automatic traction straightening machine 

参数： 

1.辊轮数量：18 辊 

2.操作方式：带手柄控制整体开合，且有一排轮子是可以单独调节。 

3.辊轮直径：外径 80 

4.牵引方式：采用皮带牵引（专门订制，耐磨） 

5.校直范围：1）空心铜管适用于 4-25mm  2）空心钢管适用于 4-15mm 

6.电机：采用 1.5KW 电机     7.尺寸：1500×1200×500mm 

Parameter: 

1. The roller quantity: 18 rollers 

2. Operation method: A control handle can open to control the integral opening and closing and a 

row of wheels can be adjusted individually 

3. The diameter of the roller: 80 mm 

4. Traction methods: Belt traction (Specially made, hard-wearing) 

5. Straightening range: (1)4-25mm Solid material 

              (2)4-15mm hollow tubes 

    6. Motor: 1.5KW 

    7. Size: 1500mm*12mm*500mm 

 

 
Automatic traction straightening machine 

 
参数 1.辊轮数量：14 辊 

2.操作方式：带手柄控制整体开合，且有一排轮子是可以单独调节。 

3.辊轮直径：外径 37，14 轮 

4.牵引方式：轮子牵引（两个主动轮，两个从动轮） 

5.校直范围：适用于 2-4mm 的实心线材（如铁丝、铜丝，弹性硬度不太大的） 

6.电机：采用 1.5KW 电机 



 

7.尺寸：750×200 

Parameter: 

1. The roller quantity: 14 rollers 

2. Operation method: A control handle can open to control the integral opening and closing and a row of wheels can be 

adjusted individually 

3. The diameter of the roller: 37mm 

4. Traction methods: With 2 groups Traction which has 2 active rollers and 2driven rollers 

5. Straightening range: 2-4mm Solid material (iron wire, copper wire) 

6. Motor: 1.5KW 

    7. Size: 750mm*200mm 

 

 

 

 

 

辊轮式牵引调直机特 点： 

1,设备扩展性强，可以更换相同规格不同槽型 辊轮使用，并可完美匹配客户

生产线运行可根据客户要求增加校直轮数量，保证校直效果 

2,调直调节方便，无需停机即可调整 

3,无噪音污染，减少对人工的影响 

4,材质零损伤，不会对线材表面造成伤害 

5,线材整形功能，可以简单对线材形状进行矫正，如校圆，校方 

6,线材检测功能，当线材材质不稳定时可出现断线或者调直异常 

7,可定做异型材矫直机，针对异型材图纸定做各型号矫直机 

Characteristics of roller traction straightening machine 

1. It is expansibility. In a same model, you can change different groove. We can add the number of 

rollers according customs demands so that it can reach a better effect. 

2. It is convenient operation, you can adjust without stopping. 

3. There is no a noise, and will not hurt people 

4. Our straightening machine will not damage the surface of your material. 

5. It can change the shape of the wires, such as straight around and square. 

6. It has a self-protection function, it will stop when there is a problem. 

7. We can customize the machine according the custom’s demands and drawings. 

 

 

 

Linear Drive nut series 

简要说明 Brief Introduction 

无牙螺杆（又称无牙导杆、无牙螺母、无螺导杆、无牙丝杆）即摩擦传动组件，是一种没有背间隙的

旋转变为直线运动的机构，通过光杆旋转，可带动机构在光杆上直线运动并精准定位，适用于全闭环系统。

和精密级滚珠丝杆相比，可以减少阿贝误差，增加设备装配精度，消除噪音，增加旋转速度，是高端设备

不可缺少组成部分。 

Linear Drive Nuts are non-positive drives which convert the rotation of a plain round shaft 



into linear motion. 

 

 

1、摩擦传动除了低噪音外，还可极大程度的避免回程间隙，是高端设备解决阿贝误差的最佳解决方案。 

2、加装快速移动把手，可左右快速推移是滚珠丝杆无法做到的，并且可以提高工作台装配精度。 

3、运用无牙螺杆驱动方式比运用滚珠丝杆或皮带传动的驱动方式精度都高（在自动安全门上的应用）。 

4、高效率旋转速度可大于滚珠丝杆 N 倍，且低噪音。 

5、经济、光轴可无限延长，价格比滚珠丝杆低，传动快，低噪声。是高精密设备的最佳选择。 

6、安全，超负荷运转时，螺母会自动打滑，不会损坏其他零部件。 

7、密封、防尘、防油污，可用于特定环境。 

8、同一个心轴可加装一个或多个无牙螺母，可加大推进摩擦力或实现不同的运动效果。 

特点 Characteristics 

1.Backlash-free    2,Resistant to vibrations    3, Compact design   4,Overload protection 

5,High-efficiency    6,Quite in operation     7,Low maintenance     8,Free-movement lever 

9,Good sealing possibilities 

2.Linked nuts for higher side thrust 

3.Left-and right-hand pitch on the same shaft 

轴径 Shaft 

diameter

（MM h6 

产品型号

Model 

主要尺寸 Main sizes S 重量 

Weight(G

) 

最大推

Maximum 

thrust (FN) 

最大螺距 The 

biggest pitch 

H A B C D E F G I J S 

Ø10 ZY10 ARS3 21.5 40 35 47.1 24 24 8 57 / 26*M3 M4 0.4 60 4.5 

Ø10 ZY10 BRS3 17.5 35 35 47.1 / 30 8 57 6 26*M3 M5 0.4 100 4.5 

Ø10 ZY10 CRS3 17.5 35 35 47.1 18 30 8 57 / 26*M3 M4 0.3 100 4.5 

Ø10 ZY10 DRS4 17.5 35 35 55 18 30 8 65 / 26*M3 M4 0.4 200 4.5 

Ø15 ZY15 ARS4 19.3 40 48 62 18 45 8 74 8 30*M4 M4 0.7 280 7.5 

Ø15 ZY15 BRS4 19.3 40 40 62 18 26 8 74 / 30*M4 M4 0.5 280 7.5 

Ø20 ZY20 RS4 25.2 52 52 83 30 40 8 / / 40*M5 M5 1.1 420 10 

Ø25 ZY25 RS4 29.5 60 60 85 30 40 9 / / 45*M5 M5 1.4 600 12.5 

特点 characteristics 

 

 

 

 

 

 



工作原理 Principle of operation 

The effect is achieved by pressing specially crowed Rolling Ring against the shaft and allowing them to roll 

on the surface o f the shaft at an angle which determine their pitch.  

参数对照表 

 

 

 

 
 

 

    气胀无牙螺母 Air bulging linear drive nuts 

Ø35 ZY35 RS4 40 80 80 105 40 50 121 / / 60*M6 M6 3.1 900 17.5 



 

参数说明 

型号 

Model 
H A B C D E F G S 

管径（P） 

Shaft 

diameter 

最大推力（FN）

Maximum 

thrust 

重量 

Weig

ht 

ZY10 RS3 17.3 35 35 47 15 47 26 M5 M3 6.0 80 0.4 

ZY15 RS4 19.6 40 40 62 25 62 30 G1/8 M4 6.0 180 0.9 

ZY20 RS4 29.4 60 60 85 30 90 45 G1/8 M5 6.0 420 2.4 

ZY35 RS4 39.8 80 80 105 40 110 60 G1/4 M6 6.0 700 4.9 

state： 

通过气压和电器开关可控制一个或多个无牙螺母同时抱紧和脱离，可实现远程控制目的。载重推力（FN）请勿超过标准推力值。 

one or more liner drive nuts can be controlled by air pressure and electrical switches to achieve remote control. 

Load thrust (FN) do not exceed the standard thrust value. 

运动方向示意图 

 

Application area:  Automation equipment, precision instruments, three coordinates, Full automatic 

imager, printing equipment, glass manufacturing, carry devices, automatic packaging machines, shipping, 

fully automatic security doors, etc.  L 代表左旋，R 代表右旋。 

 

Wire guide accessories 

陶瓷塑料导轮 CCeramic 

 

 

 

 

 

http://dict.youdao.com/w/state/#keyfrom=E2Ctranslation


 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

镀络钢铁导轮   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

全陶瓷导论 Ceramic guide roller 



 
 

导线架，井架 wire guides and cross wire guides 

 

 

 

 

 

主动放线架 Automatic wire laying machine  

井  架 
启庞      两竖筒最大可调 两横筒最大可调 螺丝眼 底板尺寸 横筒长度 竖筒 

20 11 18 70*40 100*64 直径 25，长度 80 直径 25，长度 80 

30 63 36 70*60 124*80 直径 25，长度 99 直径 25，长度 100 

40 64 36 72*72 125*90 直径 25，长度 99 直径 25，长度 100 

       

天祥 两竖筒最大可调 两横筒最大可调 螺丝眼 底板尺寸 横筒 竖筒 

20 22 23 70*40 104*64 直径 25，长度 76 直径 25，长度 86 

30 30 15 60*62 95*80 直径 25，长度 67 直径 25，长度 118 

三  架  

    启庞 两竖筒最大可调 螺丝眼 底座 横筒长度 竖筒 横筒顶部最底端距离 

20 41 70*40 100*64 φ25，长度 84 直径 25，长度 80       旋钮 30 64 

30 41 70*60 100*80 φ25，长度 84 直径 25，长度 150       旋钮 30 65 

40 55 72*72 125*90 φ32，长度 106 直径 32，长度 200       旋钮 30 77 

        

天祥 两竖筒最大可调 螺丝眼 底座 横筒长度 竖筒 横筒顶部最底端距离 

20 35 40*42 95*64 φ25，长度 67 直径 25，长度 150 旋钮 18 57 

30 35 60*62 95*80 φ25，长度 67 直径 25，长度 150 旋钮 18 57 

40 42 70*80 125*106 φ32，长度 101 直径 32，长度 200 旋钮 31 79 

50 54 102*110 160*134 φ38，长度 130 直径 38，长度 250 旋钮 42 107 

60 64 119*110  180*150 φ38，长度 150 直径 38，长度 250 旋钮 35 107 



用途：该机由放线主机、电控箱、摇臂式涨力架三者组合而成。放线过程中通过摇臂式涨力架发出反馈信号来实现放线过程中 

的恒涨力，从而防止铜线或芯线在放线过程中被拉变形。采用气压紧急制动，能达到理想制动效果。线盘装卸电动升降、气动

夹装定位。 

技术参数/Technical paramenters 

LS800  U 型主动放线架 

给线径 φ0.5-φ1.5mm 

放线速度 250 米/分钟  250m/min 

放线盘规格 ≤φ800 

主机功率 5.5KW  马达+变频器 

涨力控制 接卸杠杆角度检出，气电联动 

升降 电动升降 

制动 断线自动停车、气动刹车 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Take-up machine 

收线机参数：Take-up machine parameter 

主动收线机,收绳器,收丝器,卷线机,卷绳机,自动换向,高速工作,变频速度可调. 

Active wire receiver, rope cutter, wire receiver, coil rope machine, automatic reverse, high-speed work, 

variable frequency speed adjustable. 

The series I-shaped wheel take-up machine is used for carbon steel wires, all kinds of nonferrous metals 

wires. It uses variable frequency motor that is loop stepless speed regulation and coordinates speed 

automatically with front equipment. The clamping reel uses center device that can fasten quickly and 

tightly. It ranges wires by traverse drive. According to the customer’s requirements, it also can match 

momental motor, counter device, brake and thread break stop motion etc. 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

型号 Model QP-400 型收线机 

功率 Power 550 瓦 

转速 Rotate speed 700-1300 转/分 

电流 electric current 50HZ 

电压 Volt 220v/380v 

机架材质 Frame materials 方铁 square iron 

机架尺寸 Frame size 长 830-890/宽 600/高 830mm   Long830-890mm, wide 600mm, high 830mm 

标准工字轮盘 Standard I-shaped wheel 

PC400 盘，外圆直径 400，绕线部 250，孔径 56mm 

PC400The outside diameter400，The width of the winding250，bore diameter   

排线器 Rolling ring drives 

采用光杆排线器，无极调速，节距可调，自动换向 Polished rolling ring drive, Infinitely 

adjustable-speed, adjustable pitch,  Automatic reverse 

脚踏功能 Foot-control 开，关或调速 turn on, turn off and adjust speed 

计米 Meter counter 采用计米器+编码器，准确度高 High accuracy with meter counter and encoder 

作用 effect 整齐把线材/管材绕到工字轮盘或卷筒 Take up the wire/pipe to the wheel or reel 

线材范围 Wire adjustable range 0.1-30mm 可调 From 0.1-30mm  

 
 

 
 

 

 

 

 

 

 



 

打纱机，纬纱机，双头高速打纱机全自动双锭打纱机    Automatic winding machine for ribbons 

型号 model：80/90    110/130 

一 技术参数 Technical parameters 

1.型号 model：80/90    110/130  

有带变频和升降功能   Variable frequency and lifting function 

2 转速： 4200/分钟                        Speed:4200/min 

适合线管长度：80-200MM                     Spool length: 80-200mm 

适合线管直径： 32-55MM                     Spool diameter: 32-55mm 

功率：370W                               Power: 370W 

输入电压：220V 两相 或定制 380 三项 The input voltage:220V or 380V 体积： 140*120*70CM         Volume:  140*120*70cm 

重量： 68KG                                 Weight: 68kg 

 二、设备用途 

 1、适合于商标、织带、花边、电线等不同纱线。  2、搭配花边机、传统走马机、高速编织机等使用。 

  三 设备特点 

  1、国产名牌全自动 PLC 数值控制,稳定性强,可避免电压不稳所产生的损坏。 

 2、高速度, 绕线区不受污染,大大提高生产率。 3、多位全自动断纱装置,无线或断纱或故障自动停机。 

  4、采用人机对话文本,可设置卷取层数,利于统一换纱。可定制全彩触摸屏配置！ 

 5、马达均匀排线,易出纱并且不留底纱, 减少纱线的损耗。 

 6  常规采用电热熔断纱线，可定制剪刀切断纱线结构。 

  电热熔断优点:主要适用于各种化纤纱线,如 PP纱, 绦纶纱,尼龙纱等. 

 剪刀切断优点:主要适用于各种棉纱,剪刀切断,避免使用电热熔断后有火灾隐患。 

 7、定速转速在 4800RPM,带、标配有调速功能。 

特性 Characteristic 

1. PLC control loop 2. Broken yarn automatic stop, memory retention 

3. Coiling speed can be adjusted, with low speed start switching function. 

4. Electronic counting, can control the yarn level, conducive to the unified exchange tube. 

5. Shows the number, which is convenient for production management control, improve production efficiency. 

6. Motor cable to ensure uniform, constant tension, yarn easy, and do not leave the bottom yarn, reduce the loss of yarn. 

7. The yarn package complete, unloading device of automatic upper and lower then, preventing yarn smear, collision and relaxation, to ensure the quality. 

用途 Usage： 

Suitable for all kinds of rope, ribbon，lace, wires and weaving.主要装置 Major installation 

PLC automatic numerical control device. Suitable for different length,  outer diameter yarn tube. 

Simple structure, small volume, easy operation and maintenance.  

A number of automatic yarn breaking device,yarn break and automatic stop. 

Motor wiring, winding uniform, easy out of yarn and the bottom yarn is not retained, the yarn loss is reduced. 



 

 

 

 
功能特点： 

采用西门子 PLC 自动控制、触控式人机界面，操作简洁明了。 

本产品使用伺服马达排线系统，排线的效果更理想。 

线缆卷绕，包装依次完成，生产速度快。 

自动调整式抱线手壁，免人工手调。 

自动送线送签机，免人工贴标，更安全方便。 

当有问题时会自动侦测到错误，且发出警讯提醒操作者。 

既省人力支出，扩大产能，提升产业自动化。 

Characteristic 

The Siemens PLC automatic control, touch human-machine interface, 

simple operation. 

The use of servo motor wiring system, line effect is more ideal. 

Wire winding, packing, in turn, complete, production speed. 

Self-aligning line hand wall, avoid artificial hand. 

Sign automatic wire feeding machine, manual labeling, more safe 

and convenient. 

 

When there was a problem automatically detect errors, and issued 

a warning to remind the operator. 

Save manpower costs, expand capacity, promote industrial 

automation. 

Technical parameters 

Model /height /inner diameter (mm)/outer diameter (mm)/ wire 

diameter (mm )/average spool of packaging materials output speed 

 

技术参数 Technical parameters 

机型 Models 高度 

Height 

内径 mm 

Inner diameter 

外径 mm 

Outer diameter 

线径 mm 

Wire diameter 

包装材料 

Packaging materials 

平均线卷输出速度 

Average reel output speed 

 

JC1040 60-100 140-120 170-220 4-12 PVC 2-2.5 卷/分（100m） 

JC1860 80-180 180-250 250-600 5-18 PVC 1-1.5 卷/分（100m） 



 

 

 

地址：上海嘉定区安亭镇墨玉路 362 弄 26 号 602 室 

传真: 0512-36835907、 

电话： 18917940512   15001830288 

网址：www.pxq88.com    www.ksqipang.com 

邮箱：shqipang@aliyun.com 

QQ:  402874557 

Whatsapp: + 86 15001830288 
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